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Notulen Algemene Ledenvergadering  27 oktober 2018        

Aanwezige leden: Jos Engels, Teun Grooters,  Jan Keulers,  Jean Wingen,  Peter Erkens,  John Meertens , Math Dullens,  John 

Huynen, Jan Bartels, Bert Coenen, Hellen Soons, Maurice Pieters, Rob van Wijk,  Maarten Spauwen, Edward Peters,  Lovina 

Grooters,, Rom Brans, Kees Denissen, Marco Reijnders, Francois Lutgens, Arnold Bakker, Huup Limpens, , Werner Schneiders,  

Pepito Boels,  Jos Kuckelkorn,  Stefanie van Rouendal,  Anton Goos, Ad  Bertholet, ,  Henk Reinders,  Lourens Hengst,  Frank 

Klasens , Ton Jantowski, Bernard van Schaik, Petra Boels, Jan Daniels, Marcel  Hendrikx, Wim van de Kreeke,  Stephan Steins, 

Bas Bisschops 

Afwezig met kennisgeving: ,  Jos Huberts,  Bas Wetzelaer,  Ernest Keulers ,  Suzanne Lancohr,  Arjan Erkens, Guido Maat,  Bart 

Braun, , Michel Posthuma, Ger Heyens,  Ruud Coumans, Piet Smeets, Anton ten Westenend, Jan Gielens, Hans Moonen, Ellen 

van Beek, Jules Nijst,  John Offermans, Martin Prumpeler,  Jos Kortis,  Roger Treur 

Afwezig zonder  kennisgeving: Roel  Maat,  Ton Maar , Roel Stöcker,  Martijn Coumans, Ruud Schlenter , Noortje Zelis,  Wim 

Fleuren, René Wijsman, Kevin Martens  Jan Koenen , Geert Maat.   

1. Notulen ALV  3 maart 2018 
De notulen worden goedgekeurd 

2. Terugblik seizoen 2018. 

• De winterwandeling op 27 jan 2018 was een succes. Is voor herhaling vatbaar. Dank je 
wel naar Lovina voor de organisatie. 

• Het moeten stoppen met de Nordeifeltour was zeer teleurstellend. Zie verder punt 7 
van deze notulen. 

• De presentatie van de routes op de website ( bikemap) werkt uitstekend, vooral omdat 
steeds meer leden een GPS ( Garmin, Waho, Polar etc.)  op hun fiets hebben. Ook 
worden de nieuwe routes als verfrissend ervaren, maar soms ook aan de pittige kant. 

• Anton Goos is 25 jaar lid van de club en ontvangt een attentie. 

• De club moet voldoen aan de nieuwe spelregels op het vlak van privacy ( Algemene 
Verordering Gegevensbescherming) . De persoonlijke gegevens op de ledenlijst 
zijn/waren een punt van zorg.  Alles is nu conform de regels van de AVG geregeld. Er 
moeten nog enkele procedures worden aangescherpt . ( o.a. gebruik mailadressen  van 
de leden). 

• Van  22-24 juni 2018 was het clubweekend, 2e keer in XHoris in de Ardennen. Een 
mooie lokatie, mooie fietsomgeving.  Slechts 19 leden gingen mee, dat is teleurstellend. 
Ad en Lovina bedankt voor de goede organisatie. 

• Veiligheid had/heeft hoogste prioriteit. In 2017 6 valpartijen met letsel, dit jaar 3. Het 
betroffen : Roel Maat, Wim van de Kreeke en Bernard van Schaik. Gelukkig zijn alle 3 
weer nagenoeg hersteld van de opgelopen blessures. Denk aan de bijna-ongevallen.  
Elkaar durven aanspreken , direct nadat er een onveilige aktie/handeling  heeft 
plaatsgevonden, is een goed leermoment.  

• De presentie op zondagmorgen was ook dit jaar weer niet al te best.  
Enige cijfers; ( ledenaantal  70, met 2 leden  geregistreerd als “niet actief/in ruste”) :  

• van de in totaal  68 “actieve” leden zijn er 59 ( 86%) komen fietsen  

• 31 leden ( 46% )  hebben een opkomst van 12 en hoger  

• gemiddelde opkomst per zondag: 21 ( 31%)  

• 19 aug hoogste opkomst : 36 

• 5 leden langdurig  verhinderd door ziekte/blessure. 
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Is dit zorgelijk? Wat zijn de oorzaken van de relatief lage presentie ? Het bestuur wil het 

huishoudelijk reglement  in lijn brengen met de situatie anno 2018, als het gaat om eisen 

aan de leden. Zie punt 3 van deze notulen. 

3. Wat mag de club minimal van een lid verwachten? 

• Contributie betalen, uiterlijk 31 dec.  

• Jongste/actuele clubkleding dragen bij zondagse ritten tijdens het seizoen, 

      van maart t/m oktober. Vermenging van oude en nieuwe kleding is niet toegestaan.  

      Ook geen vreemde windvesten of winterjacks. 

• Bericht naar het bestuur als men langere tijd niet kan fietsen. 

Het bestuur wil het huishoudelijk reglement in deze aanpassen en in de ledenvergadering van 
febr/mrt 2019 voorleggen aan de leden.   

4. Mutaties ledenbebestand. 
Nieuwe leden: Bas Bisschops en Stephan Steins. 
Lidmaatschap opgezegd:  Stefan Kooiman en Maurice Sterckenburg 

5. Kleding, nieuwe bestelling. 
Er is een nieuwe bestelling gepland in nov.2018. Er volgt nog een mail naar alle leden inzake 

pasmogelijkheden.  

6. Stoppen met  de  Nordeifeltour. 
Het besluit van het  bestuur is gebaseerd op:  er is onvoldoende draagvlak onder de leden en de  

eisen in de vergunning kunnen we niet  waarmaken. Wat betreft het draagvlak onder de leden: 

• 2015: 66 leden actief bij de organisatie 

• 2016: 58 leden actief bij de organisatie 

• reactie leden per 48 leden nodig in 2018  

7. Financiële planning  2019-2023. 
Uitgangspunten bij de planning: 
• Dekken  jaarlijkse operationele kosten  
• Voorziening voor 40 jarig jubileumfeest  in 2021 
• Opbouwen voorziening aanschaf kleding per najaar 2021 
• Beleid rondom kleding continueren, eigen bijdrage leden aan kledingpakket handhaven op  

Euro 100 , teruggave in 4 termijnen ook na 2021. 
  

Fin Planning 2019-2023  
realisatie 
2017 

verwachting 
2018 2019 2020 2021 2022 2023 

inkomsten contributie *   3035 2800 2800 4550 2800 2800 

bijdrage leden in kleding *         7000     

bijdrage sponsor in kleding         5000     

 operationele kosten    1805 2500 2500 2500 2500 2500 

jubileum 2021         5500     

aanschaf kleding *         17500     

kas-/banksaldo 16876 18106 18406 18706 9756 10056 10356 
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Naar aanleiding van enkele discussies  met de leden (o.a. Jan Bartels en Jos Kuckelkorn) over het 
aanwenden van de clubinkomsten, zal door het bestuur ook nog eens nadrukkelijk gekeken 
worden naar het huidige statiegeldprincipe van de kleding en zullen de huidige clubbijdragen 
nog eens geevalueerd worden (dat meer recht doet aan het beloningsprincipe voor leden die 
wel regelmatig komen fietsen). 
 

8. Kascontrolecommissie, boekjaar 2018. 
Marcel  Hendrikx en John Offermans  waren al in najaar 2017 vastgelegd voor de kascontrole 
boekjaar 2018.  

9. Clubweekend 2019 /winteractiviteit. 

• Ad is bereid om wederom de organisatie van het clubweekend voor zijn rekening te 
nemen. Zijn voorwaarde is wel dat er minimaal 25 leden meegaan. De locatie in Xhoris 
in de Ardennen  heeft , gebaseerd op prijs/kwaliteits-verhouding en de prachtige 
fietsomgeving, wederom de voorkeur. Ad zal z.s.m. met informatie komen over 
wanneer , kosten,  etc..  Er is gesproken over de optie om het clubweekend elke 5 jaar   
te laten plaatsvinden, met  een gedeeltelijke financiering van de kosten door de club en 
geen feest te organiseren. Het clubweekend is  dan het feest. Er wordt besloten 
voorlopig door te gaan met het jaarlijkse clubweekend, zonder financiele  bijdrage van 
de club. 

• Lovina is bereid om wederom  een winterwandendeling te organiseren.   
Andere ideeen zijn welkom. 

10. Routeplanning 2019. 
De “routes 2019” zullen worden gemaakt door: 

• B-groep: John Meertens, Rom Brans 

• T-groep: Rob van Wijk ,  Francois Lutgens 

• A-groep: Bart Selbeck 

• 10 uur groep: Jan Keulers ( geen routes op de website , groep prefereert flexibilteit )  
De leden worden verzocht hun op- of aanmerkingen over de routes 2018 kenbaar te maken bij 
de betreffende personen. 

11. Samenstelling bestuur/ verkiezing voorjaar 2019. 
Per  febr/mrt 2019 zijn 4 bestuursleden aftredend: Rob van Wijk, John Meertens, Rom Brans en 
Jos Engels. Het bestuur overweegt om het aantal bestuursleden van 6 terug te brengen naar 5, 
gezien het wegvallen van de toertocht-werkzaamheden.  Begin januari 2019 volgt meer 
informatie over de aanstaande bestuursverkiezing. 

12. Rondvraag. 

• Henk Reinders  vraagt of er vanuit de club  support mogelijk is bij het leren gebruiken 
van GPS- apparatuur en het maken van routes.  Rom brans is bereid om in januari 2019 
een instructie te geven  , mits meerdere leden belangstelling/behoefte hebben. De 
leden worden verzocht hun belangstelling bij Rom kenbaar te maken. 

• Hellen Soons geeft een toelichting op het plan van Bas Bisschops om deel; te nemen aan  
Alpe ‘duzes. Bas zoekt sponsors. Arnold Bakker heeft het zelfde plan.  Het bestuur 
doneert standaard Euro 100,-  aan elk lid dat deelneemt aan een sportieve activiteit met 
fondswerving.   Het bestuur kan het verzoek van Bas en Bart  aan de leden doorgeven.  

• Pepito Boels attendeert de leden op de mogelijkheid  om op dinsdag- en 
donderdagavond gratis  te trainen op het Tom Dumolin - park in Sittard.  
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• Lovina Grooters vraagt welke afspraken er zijn inzake “last minute wijzigingen” in de 
planning van de zondagsritten. Rom ( is  de beheerder van de website, back up is Jos 
Engels)   geeft aan date er enige mate  van flexibiliteit is in de geplande routes 
( weersverwachting, wijziging vertrektijd) . Na 12 uur op zaterdagmiddag zijn de routes 
bevroren. 
Echter op de website wordt de ritplanning aangegeven. Als groepsleden alsnog last 
minute besluiten om niet te gaan fietsen, kan dit ook  via andere media 
doorgecommuniceerd worden (bijv. Whatsapp groepsapp) . Dat moeten de groepen in 
onderling overleg regelen. 

 

 

 

  

 


